
PARGAS STAD 

GEMENSAMT MÖTE FÖR RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONS-

NEDSÄTTNING OCH ÄLDRERÅDET 

Tid: 13.10.2022 kl. 12.00 – 13.15 

Plats: Bryggan, stadshuset 

 

 Rådet för personer med funktionsnedsättning 

Närvarande: Andersson Christian ordförande 
 Bäckström Nina vice ordförande 
 Henriksson Harold medlem 
 Lagerroos Bo  medlem 

Lehtilä Elina  medlem 
Lindblom Marianne medlem     närvarande kl. 12-13 § 1-6 
Lindman-Korpi Regina medlem   
Nordström Mats medlem 
Stolzmann Marianna medlem    
 

Frånvarande Alstrand Ulla  medlem 
Karlsson Oskar medlem 
 

  

Äldrerådet 

Närvarande: Nyberg Widar  ordförande 
 Ahlsund Christina medlem 
 Ginman Leif  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medelm 
 Lindqvist Yngve medlem 
 Mäkeläinen Greta medlem 
 Nymalm Elisabeth medlem 
 Salonen Markku vice ordförande 
 Åkerfelt Bertil  medlem 
  
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 
 Planting Ann  medlem 
 
Gäst: Lundberg Ulrika äldreomsorgschef närvarande kl. 12-13 § 1-6 
 
Extra: Kjellman Anders Mats Nordströms handledare 
 
Sekreterare:  Åsa Knuts 
 



  
 
  

 
 
§ 
 
1. Öppnande av mötet och val av ordförande 

Rådet för personer med funktionsnedsättning hade kallat äldrerådet till ett 
gemensamt möte. Till ordförande för mötet valdes ordföranden för rådet för 
personer med funktionsnedsättning Christian Andersson som öppnade mötet. 
 

2. Val av två protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Regina Lindman-Korpi och Yngve Lindqvist. 

 

3. Mötets laglighet och sammankallande 

Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 

 

4. Godkännande av föredragningslistan för mötet 

Föredragningslistan godkändes till övriga delar förutom § 5 som uteblir då social- och 

hälsovårdsdirektör Miia Lindström inte kunde närvara.  

 

5. Social- och hälsovårdsdirektör Miia Lindström - aktuell information 

Social- och hälsovårdsdirektör Miia Lindström hade fått förhinder och kunde inte 

närvara. 

 

6. Äldreomsorgschef Ulrika Lundberg – aktuell information 

Äldreomsorgschefen berättade hur välfärdsområdet här i Egentliga Finland är 

uppbyggt. I basverksamheten väntas inga större förändringar, det mesta fortsätter 

som förut. Även en nationalspråksnämnd finns som ansvarar för att säkra den 

svenskspråkiga servicen. 

 

För tillfället finns många lediga sjukvårdsvakanser i staden. I centrum av Pargas är det 

bättre ställt med personal än vad det är i skärgårdsdelarna.  

 

På äldrerådets senaste möte önskade en medlem i diskussionen med 

äldreomsorgschefen mera information om trafiksäkerhetsarbetsgruppens arbete 

samt hur föreningsprogrammet i staden beaktas i den äldrepolitiska strategin. 

Äldreomsorgschefen frågade om hon på detta gemensamma möte kan ge svar på 

dessa frågor och båda rådens medlemmar tyckte det var en bra idé för ofta har råden 

gemensamma frågor de arbetar med. 

 

Trafiksäkerhetsgruppens arbete: Gruppen sammanträder 2-3 gånger i året. Till 

gruppens uppgifter hör bl.a att följa upp trafiksäkerhetsläget i staden och främja 

samarbetet mellan staden och de olika intressentgrupperna. I diskussionen framkom 



även att varken äldrerådet eller rådet för personer med funktionsnedsättning har 

någon representant i trafiksäkerhetsgruppen. Mera om trafiksäkerheten kan läsas på 

stadens hemsida: www.pargas.fi/sv/trafiksakerhet 

Föreningsprogrammet: Fullmäktigeledamoten Lotta Laaksonen m.fl har 14.2.2022  

lämnat in en motion  till fullmäktige gällande en organisationsstrategi som skall stödja 

den tredje sektorns verksamhet. Motionen har behandlats 19.4.2022 i stadsstyrelsen. 

Tredje sektorn är en ytterst viktig resurs för kommunen d.v.s organisationerna och 

föreningarna erbjuder invånarna verksamhet som främjar hälsa och välfärd, stöd 

samt möjligheter att delta och påverka. Som ett led i Pargas nya organisation planerar 

man att utse en kontaktperson som skall ansvara för samarbetet mellan staden, 

organisationerna och föreningarna.  

7. Samarbete mellan råden, form och utsträckning 

På mötet beslöts det att man håller ett gemensamt möte per år och ordförandena 

kommer gemensamt överens om mötets tema. Dessutom försöker man alltid till 

mötet få med några av stadens representanter. 

Samarbetet mellan ordförandena borde ökas och även gemensamma utlåtanden kan 

skrivas. 

Våra råd glöms bort och för det mesta är besluten redan tagna innan råden fått 

information om frågor som råden kunde vara delaktiga i. Äldrerådets ordförande kom 

med ett sådant förslag att råden gemensamt skall påminna nämnderna, styrelsen och 

fullmäktige om vår existens. 

Båda råden borde också föra fram en önskan om att rådens budgeter borde höjas. 

 

8. Övriga ärenden 

Den nya funktionshinderslagen är tänkt att ska träda i kraft 1.1.2023 samtidigt som 

ansvaret för ordnande av funktionshindertjänsterna överförs från kommunerna till 

välfärdsområdena och social- och hälsovårdsreformen träder i kraft. Ännu är lagen 

inte godkänd. 

 

I Pargas har det förekommit stora problem med KELA-taxin. Man får inte heller mera 

samma taxi på en tur-returresa utan returresan måste beställas skilt. Ibland kan det ta 

lång tid innan taxin kommer. Handikappade personer har lättare då de har rätt att 

använda en egen taxi d.v.s en sådan man beställer direkt av taxiföretagaren och som 

inte behöver beställas via centralen. 

 

9. Avslutande av mötet. 

Mötet avslutades kl. 13.15 

 

 

 

 

http://www.pargas.fi/sv/trafiksakerhet


 

Pargas 13.10.2022 

 

 

________________________ ________________________ 

Christian Andersson  Åsa Knuts 

ordförande  sekreterare 

 

 

 

________________________ ________________________ 

Regina Lindman-Korpi  Yngve Lindqvist 

protokolljusterare  protokolljusterare 

protokollet jusetrat elektroniskt protokollet justerat elektroniskt 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 


